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PROTOKÓŁ NR 7/2023 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Koronowie, 

które odbyło się 22 sierpnia 2023r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Kontrola dotacji udzielonych z budżetu Gminy Koronowo klubom sportowym, ochotniczym 

strażom pożarnym za I półrocze 2023r. 

3.Informacja Burmistrza Koronowa dotycząca rozliczenia inwestycji pn. :”Przebudowa 

budynku Informacji Turystycznej wraz ze zmianą sposobu użytkowania pomieszczeń w 

Koronowie, Plac Zwycięstwa 22”. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

 

Ad. 1. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie pani Ewa Szymańska o 

godzinie 13:30 otworzyła posiedzenie komisji i po powitaniu zebranych członków komisji, 

pracowników Urzędu Miejskiego oraz zaproszonych gości oświadczyła, że zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 4 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 5 członków stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. Listę obecności  stanowi załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Ad.2. 

Pierwsza głos zabrała pani Marta Maćkowska – pracownik Wydziału Obsługi i 

Przedsiębiorczości Urzędu Miejskiego w Koronowie, która szczegółowo omówiła zagadnienie 

dotyczące dotacji udzielonych z budżetu Gminy Koronowo klubom sportowym.  

Następnie wystąpił pan Norbert Kulczyk – naczelnik OSP, który zapoznał  komisję z dotacją 

przekazaną OSP i przedłożył dokumentację. 

Członkom komisji zostały przedstawione faktury, co stanowi załącznik nr 2 i 2a - protokół 

pokontrolny. 

 

Ad.3 

Informację  Burmistrza Koronowa dotyczącą rozliczenia inwestycji pn. :”Przebudowa budynku 

Informacji Turystycznej wraz ze zmianą sposobu użytkowania pomieszczeń w Koronowie, Plac 

Zwycięstwa 22” przedstawiła pani Joanna Wardyn – kierownik Wydziału Inwestycji i 

Remontów Urzędu Miejskiego w Koronowie. 

Pani Joanna poinformowała komisję o dwóch postępowaniach przetargowych, zaznajomiła ze 

szczegółami, odpowiedziała na pytania oraz przedłożyła stosowną dokumentację. 

Poinformowała, że w pierwszym postępowaniu startowało czterech oferentów. Postępowanie 

zostało unieważnione, ponieważ ceny ofert niepodlegających odrzuceniu przekroczyły 

możliwości finansowe zamawiającego, który przeznaczył na sfinansowanie zamówienia 



1.170.000,00 zł. Zamawiający nie mógł zwiększyć kwoty na realizację zamówienia do ceny 

oferty najkorzystniejszej. W drugim postępowaniu przetargowym brało udział pięciu 

oferentów. Wyłoniony został wykonawca – INSTALCO Tomasz Kątny, Koronowo, który 

złożył ofertę na kwotę 1.165.594,48 zł 

 
Ad.4 

Sprawy bieżące komisji: 

Małgorzata Szymczak – Moje pytanie dotyczy Budżetu Obywatelskiego. Wiem, że wpłynęła 

tylko jedna oferta. Z czego wynika tak małe zainteresowanie mieszkańców naszej gminy 

możliwością udziału w Budżecie? 

Piotr Kazimierski – Rzeczywiście wpłynęła tylko jedna oferta – plac zabaw i strefa fitness 

Osiedle Tuszyny. Dziwi mnie bardzo fakt, że jest to trzecia edycja budżetu, a oferta tylko jedna. 

Informacje są w klarowny sposób przekazywane przez media społecznościowe. Trudno mi 

powiedzieć, jak moglibyśmy szerzej dotrzeć do mieszkańców, żeby zaangażowali się w 

działania. Wniosek wypłynął z OKSM -u. Szkoda, że tylko jeden OKSM czuł się na siłach i 

miał chęci, żeby się tym zająć. Inne OKSM-y nie wykazują inicjatywy, chociaż jak dobrze 

wiemy Budżet Obywatelski skierowany jest na potrzeby miasta Koronowa. 

Małgorzata Szymczak – Jaki w związku z zaistniałym faktem można wprowadzić system 

naprawczy? 

Piotr Kazimierski – Zaangażować radnych z Koronowa, którzy pomogą w propagowaniu 

informacji nt. Budżetu Obywatelskiego i zmotywują mieszkańców do działania. 

Bogusław Guziński – Budżet Obywatelski jest dla miasta i to OKSM-y powinny wychodzić z 

inicjatywą i wymyślać po kilka zadań do realizacji. 

 
Ad.5 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zamknęła 

posiedzenie komisji. 

 

 

Członkowie komisji: 

Ewa Szymańska – przewodnicząca - 

 

Olech Raddatz - z-ca przewodniczącej - 

 

Katarzyna Karwat – członek -  

 

Małgorzata Szymczak – sekretarz – 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Małgorzata Szymczak  

 


